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Projekt „Bezbolestná nemocnice“ vznikl v naší  nemocnici již  v roce 2003 jako ekvivalent 
Acute Pain Service v západních zemích. Jeho funkčním prvkem je analgetický tým, který má 
fungovat jako specializovaná konzultační činnost při snaze o zvládnutí akutní bolesti na všech 
odděleních nemocnice (nejen operační obory). Dominantní úlohu v analgetickém týmu MN 
ÚL má analgetická sestra z anesteziologické stanice OIM. Analgezii  pacientů  upravuje po 
telefonické konzultaci s lékařem-anesteziologem, který je na každý den k tomuto účelu určen. 
Ten zároveň  funguje také jako konziliář  pro všechny nestandardní situace v péči  o akutní 
bolest. Nyní jsou do týmu nově začleňovány i vybrané sestry a lékaři ze standardních oddělení 
jako „domácí“ složky APS. Náš  analgetický  tým se od svého vzniku potýká s problémy - 
jednak  odbornými,  ale  hlavně  organizačními.  Bude  zapojení  ošetřujícího  personálu  do 
analgetického týmu tou správnou volbou?


